



This year, Changing Young Lives Foundation Young Ambassadors (YA) dedicated their Easter and summer holidays to serving the less privileged peers and joined hands with CYLF children to serve the disadvantaged community.

成長希望基金會的青年大使在今年復活節及暑假期間，與基金會來自基層家庭的青少年與小朋友發揮共融互勉的精神，一起服務弱勢社群。

Serve the Community 走進社區



In Easter, our YA and CYLF children visited the homeless in Sham Shui Po and spent a meaningful morning to “Yum Cha” with the elderly in summer.

青年大使與基金會的小朋友們於復活節假期探訪深水埗的露宿者。在暑假期間，他們更與長者「飲茶」，與他們品嚐「嘆茶」的情懷。

Centre Service 中心服務



This summer, YA Matthew, Kirsten, Kaitlin, Rachel and Natalie became our “Little Teachers” and organised the Study Improvement and Oral English classes for CYLF children.

今個夏天，青年大使 Matthew、己尤、文熹、皓澄及皓婷善用暑假擔任了「小老師」，為基金會的小朋友舉辦了暑期學習班和英語會話訓練班。

Mainland Visit 親善探訪



In June, a group of YA joined us to visit the children beneficiaries of our Spring Blossom Scholarship Program in Dongxiang, Gansu and helped brighten Dongxiang children’s summer with English teaching and art activities.

今年六月，一眾青年大使與基金會一同前往中國甘肅省東鄉自治區探訪春蕾助學計劃的受惠者，用英語和藝術為甘肅學童帶來精彩繽紛的夏天。

Charity Gala Performance 籌款表演



Our YA have been working hard since summer to rehearse for the CYLF 2019 Charity Gala in December. Together with CYLF children, they will use their talents in percussion and hip hop dance to help raise funds for the relocation and construction of CYLF Learning Centre.

一眾青年大使已開始努力為今年12月舉行的成長希望基金會2019年籌款晚宴表演努力練習，他們將與基金會的小朋友一起以敲擊樂及舞蹈，為基金會的新學習中心籌募經費。

Reflections 分享

Three Young Ambassadors share their reflections on the memorable time that they spent with CYLF children this summer. Click to read.

三位青年大使分享了他們在這個暑假的難忘體驗。點擊閱讀。



Kaitlin Ip
葉文熹



Kirsten Ting
丁己尤



Rachel Wong
王皓澄

Support Equal Learning Opportunity 支持平等學習機會

[SUPPORT NOW](#) 立即支持

